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رئیس کمسیون صنایع و معادن مجلس در گفتگو با پرسون:

توصیه ما به دولت دخالت نکردن در کار خودروسازان است
رئیس کمسیون صنایع و معدن مجلس شورای اسلامی گفت: توصیه ما در مجلس دخالت نکردن دولت در کار دو شرکت خودروساز بزرگ است اما با

این حال انتظار هم داریم حمایت خود را از این دو شرکت کاهش ندهد.

به گزارش سایت خبری پرسون، عزت الله اکبری تالارپشتی در حاشیه نمایشگاه قطعات خودرو مشهد در گفتگو با خبرنگار ما اظهار داشت: نمایشگاه
قطعات خودرو مشهد با توجه به اینکه استان خراسان رضوی یکی از قطب های اصلی تولیدات صنعتی و قطعه سازی در ایران است بسیار خوب و با

کیفیت برگزار شد.

وی توجه ویژه دولت به حوزه قطعه سازی را یکی از مولفه های اصلی تولید صنایع برشمرد و افزود: امروز کشور نیاز به توسعه صنایع قطعه سازی دارد و
اگر حمایت واقعی از تولید کننده و سرمایه گذار در این حوزه صورت بگیرد در عرصه صادرات نیز قطعا حرف های بسیاری برای گفتن خواهیم داشت.

رئیس کمسیون صنایع و معدن مجلس شورای اسلامی با اشاره به تغیرات اساسی در حوزه صنعت خودرو و گرایش کشورها به تولید خودرهای برقی و
هیبریدی یادآور شد: اگر امروز خودوراسازان و قطعه سازان به هماهنگی لازم در زمینه تولیدات خود دست پیدا نکنند قطعا در آینده با مشکلاتی مواجه

خواهند شد.

تالار پشتی تصریح کرد: صنعت قطعه سازی کشور نیاز به یک هماهنگی است که باید توسط دولت و وزارت صمت شکل بگیرد تا خودروسازان و قطعه
سازان در این تغیر و تحولات جهانی دچار آسیب های جبران ناپذیر نشوند.

وی با اشاره به انتقادات برخی از تولید کنندگان قطعات خود در زمینه کاهش تولید خودرو پژو پارس گفت: ناهماهنگی بین تولید کننده سبب شده تا
امروز قطعه سازان با مشکلات مواجه شوند.

رئیس کمسیون صنایع و معدن مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه وزارت صمت باید تلاش کند تا یک خودرو وقتی می خواهد از مسیر تولید خارج
شود و خودرو دیگری به جای آن بیاید قطعه سازان اسیب نبینند گفت: دولت در زمان مشکل برای ارز یا مواد اولیه به عنوان حامی و ثبات بخش به این

حوزه ها باید ورود کند و اجازه اسیب دیدن خودرو ساز و قطعه ساز را ندهد.

تالارپشتی با اشاره به اینکه دو شرکت خودروساز روزگاری دولتی بوده اما امروز سهم دولت در آنها بسیار کاهش یافته است تصریح کرد: توصیه ما در
مجلس دخالت نکردن دولت در کار دو شرکت خودروساز بزرگ است اما با این حال انتظار هم داریم حمایت خود را از این دو شرکت کاهش ندهد.


